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U izvještajnom  periodu Nadzorni odbor je imao jedan redovan  sastanak 
koji je održan 30.03.2011.godine  na kojem se  razmatrao rad Komore u 
proteklom preiodu. 
U pripremnom materijalu za tu sjednicu Nadzornom odboru je predočen 
Izvještaj o radu predsjednika Komore, Izvještaj o radu Upravnog odbora 
Komore kao i Finansijski izvještaj za 2010.godinu. 
 
Nadzorni odbor je iznio mišljenje da je u proteklom periodu Komora bila 
dosta aktivna gdje je na taj način postala dosta pristupačnija samim 
obrtnicima a isto tako je bila dosta prisutna u oglašavanju putem medija. 
 
Također, treba  stvoriti veću saradnju sa drugim Komorama kao i obrtnicima 
sa drugih Kantona kako bio se povečala saradnja između pomenutih kao i 
razmjena mišljenja i iskustava u daljem radu i razvoju obrt na našem 
Kantonu. 
 
 Nadzorni odbor je pored toga zahtjevao da se intezivno radi na 
saradnji između komore i Vlade i Vladinih institucija kako bi se pri 
donošenju važnih pitanja i  Odluka za obrtnike bilo u mogučnosti utjecati i 
imati pravo glasa za ista. 
 
 
Nadzorni Odbor je razmatrao Finasijski izvještaj za 2010.godine. 
Kod rashoda Nadzorni odbor je saglasan da su nastali troškovi opravdani i 
da su utrošeni za rad Komore. A što se tiče prihoda, zaključak je Nadzornog 
odbora da je naplata članarine ispod očekivanja i da je ona samo 19,97% od 
planirane i pored činjenice da je od Septembra prošle godine uvedeno 
obavezno plačanje komorskog doprinosa. 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 
Takođe, uvidom u aktivnosti Komore dali su pozitivno mišljenje kako se 
počelo dobro i efektivno raditi, i da se samo tako nastavi, svjesni da se ne 
može sve preko noći postići. Takođe, na pomenutom sastanku su pregledane 
i razmotrene Odluke koje je donio Upravni odbor komore, na što je 
Nadzorni odbor dao mišljenje da su sve bile neophodne i korisne. 
 
Na sjednici su donesena i dva zaključka: 
 

1. Da se jasno odredi koliko je potraživanje naše Komore od 
Obrtničke komore FBiH po osnovu učešće u radu u njihovim 
organima( Upravni odbor, Skupština, radna tijela) 

 
2. Traži se od Upravnog odbora Obrtničke komore BPK-a da se 

poduzmu sve potrebne radnje i mjere koje su potrebne da bi se 
članovi/obrtnici informisali da je članarina zakonski obevezna i 
da njena naplata u ovoj godini budu znatno veća nego što je to 
bila u 2010.godini. 

 
 Nadzorni odbor je dao punu saglasnost kao i potporu drugim izvršnim 
tjelima Komore, na daljem radu i prezentaciji kako Komore tako i obrtnika i 
preduzetnika sa našeg Kantona.   
 
 
Goražde; Mart 2010 godine. 
 
 
        PREDSJEDNIK NO 
 
       ________________________ 
             Senad Hasović   
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